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ZAPYTANIE 

 

 
Dotyczy: Nawierzchni ul. Spławie. 

 

 

 Szanowny Panie Prezydencie. 

 

 Mieszkańcy zwracają uwagę na bardzo zły stan nawierzchni ulicy Spławie (od strony 

ul. Ostrowskiej). Z uzyskanych informacji wynika, że asfalt został zniszczony podczas prac 

związanych z przebudową kanalizacji. Czy ZDM w najbliższym czasie planuje remont 

zniszczonej nawierzchni? Jeśli tak to w jakim terminie? 

 

 

 
               Z poważaniem, 

 

            (-)  Łukasz Kapustka 

 

          Radny Miasta Poznania 


